
PROTOKÓŁ  Nr XXXII/09 
 

z  sesji Rady Gminy Wodzisław odbytej w dniu 29 grudnia  2009 roku  

w sali posiedzeń Urzędu Gminy. 
 

 Sesja Rady Gminy Wodzisław trwała od godziny 10
00

  do godziny 13
25

. Obradom 

przewodniczyła Pani Iwona Pietras- Przewodnicząca Rady Gminy.  Na stan 15 radnych                

w sesji  udział wzięli wszyscy (  lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu). 

Ponadto obecni byli, zaproszeni goście min. radny powiatu jędrzejowskiego pan Krzysztof 

Chmaruk, Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Jędrzejowie pan Piotr Wrześniewski, 

Zastępca Naczelnika Oddziału Prewencji pani Marzena Piórkowska, Kierownik Posterunku 

Policji w Wodzisławiu pan Piotr Szewczyk, Asystent Kierownika Posterunku Policji pan 

Dariusz Patyna, Wójt Gminy, Sekretarz Gminy, Skarbnik Gminy, kierownicy jednostek 

organizacyjnych gminy, sołtysi oraz inni zainteresowani obradami ( listy obecności – 

załączniki Nr ,2,3,4, do protokołu).  

 

Przyjęty porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powołanie sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

6.   Interpelacje i zapytania. 

7.   Podjęcie uchwał w sprawach: 

 a) zmian budżetu i w budżecie gminy na 2009 rok, 

 b) zmian budżetu i w budżecie gminy na 2009 rok,  

c) przystąpienia do Projektu inwestycyjnego pod nazwą „e-świętokrzyskie Rozbudowa 

Infrastruktury Informatycznej JST” i zabezpieczenia wkładu własnego, 

d) wynagrodzenia Wójta Gminy Wodzisław.    

8.   Debata na temat bezpieczeństwa publicznego. 

      9.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

    10.  Sprawy różne.  

   11.  Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

 

Trzydziestą drugą sesję obecnej kadencji Rady Gminy Wodzisław otworzyła 

Przewodnicząca   Rady Gminy Pani Iwona Pietras wypowiadając formułę „Wysoka Rado! 

Otwieram trzydziestą drugą sesję Rady Gminy Wodzisław obecnej kadencji”.  

 

 

Ad.2. Powołanie sekretarza obrad. 

 

 Na sekretarza obrad powołano radnego Andrzeja Rolińskiego  , jednogłośnie – 14 za,                    

w głosowaniu jawnym. 
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Ad.3. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła pismo Wójta Gminy Wodzisław w sprawie 

wprowadzenia do porządku obrad zmiany polegającej na dodaniu do proponowanego 

porządku obrad projektu uchwały w sprawie: 

- zmian budżetu i w budżecie gminy na 2009 rok  ( pismo stanowi załącznik Nr 5 do 

protokołu). 

  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie uzupełnienia  porządku obrad o przedłożony projekt 

uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. W wyniku jawnego głosowania, radni jednogłośnie- 

14 za,  przyjęli zmianę porządku obrad dot. wprowadzenia projektu uchwały w sprawie - 

zmian budżetu i w budżecie gminy na 2009 rok   

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że w/w projekt omawiany będzie w punkcie 8 

lit. „b”. 

Przewodnicząca Rady Gminy zapytała czy są uwagi lub propozycje co do 

proponowanego porządku obrad po zmianach. Uwag ani propozycji nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia   porządku obrad. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. Za przyjęciem porządku obrad radni opowiedzieli się 

jednogłośnie 14 za,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła przyjęcie porządku obrad.  

 

 Ad. 4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

 

Przewodnicząca   Rady Gminy Pani Iwona Pietras poinformowała zebranych, że do chwili 

rozpoczęcia dzisiejszej sesji nie wpłynęły żadne uwagi ani poprawki odnośnie protokołu z 

sesji z dnia 27 listopada   2009 roku. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w protokołu. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. Za przyjęciem protokołu,  radni opowiedzieli się 

jednogłośnie 14 za,    w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca  Rady Gminy stwierdziła  przyjęcie protokołu Nr XXXI/09 z obrad sesji                   

z dnia 27 listopada  2009  roku. 

 

Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

 

Wójt Gminy Pan Józef Syska przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności                                       

w okresie międzysesyjnym ( sprawozdanie na piśmie stanowi załącznik Nr 6  do protokołu) .  

Pan Edmund Pękalski pytał, ile będzie zawartych umów z mieszkańcami  na przyłącza 

wodociągowe, oraz czy Stowarzyszenie Rozwoju Wsi Nawarzyce pozyskało dodatkowe  

środki na swoją działalność.  

Wójt odnosząc się do pierwszego pytania poinformował, że podpisano 184 umowy na 

wykonanie przyłączy nowobudowanych sieci wodociągowych. Głównym założeniem 

uzyskania dofinansowania do w/w inwestycji jest uzyskanie efektu ekologicznego.  

Pan Edmund Pękalski wyraził opinię, że może nie być odpowiedniego poboru wody. 

Wójt odpowiedział, że jest duże zainteresowanie zwłaszcza w miejscowościach Sielec 

i Brzeście. 

Odnośnie pozyskania środków przez Stowarzyszenie Rozwoju Wsi Nawarzyce 

wyjaśnił, że mieszkańcy podjęli uchwałę o przystąpieniu do opracowania Planu Odnowy 

Miejscowości Nawarzyce, który dot. przede wszystkim  remontu budynku Środowiskowego 
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Domu Kultury. Prezes Stowarzyszenia złożył również wniosek do LGD o pozyskanie 

środków na zakup sprzętu do remizy OSP. Obecnie na funkcjonowanie świetlicy wiejskiej 

stowarzyszenie otrzymuje dofinansowanie ze strony gminy przede wszystkim z powodu iż, 

budynek w którym działa świetlica jest własnością gminy. 

Więcej pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia sprawozdania. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  Za przyjęciem sprawozdania radni opowiedzieli się 

jednogłośnie- 15 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca   Rady Gminy stwierdziła przyjęcie sprawozdania Wójta Gminy.  

 

Ad.6. Interpelacje i zapytania.  

 

Radny Zbigniew Kaleta odniósł się do planowanej budowy kanalizacji Wodzisławia. 

Wniosek o pozyskanie środków na realizacje zadania znajduje się obecnie na liście 

rezerwowej marszałka.  Przypomniał, że na jednej z sesji Rady pan Poseł Mirosław Pawlak 

zapewnił, że pomoże w pozyskaniu środków na realizację inwestycji, zwłaszcza, że 

najnowszych informacji prasowych wynika, że zwiększono środki na tego typu inwestycje. 

Radny pytał również, co z rewitalizacją rynku Wodzisławia. Następnie odniósł się do tematu 

dot. remontu dróg powiatowych. Pytał, czy w 2010 roku powiat  zaplanował  odbudowę 

odcinków Wodzisław- Gajówka, Wodacz- Kowalów Górny, Judasze- Piotrkowice. 

  Radny Artur Oleksiak zwrócił uwagę na temat nadzoru nad inwestycjami gminnymi. 

Według niego zlecone prace są źle wykonywane i nie ma kontroli ze strony urzędu. Jako 

przykład podał remont świetlicy w Konarach gdzie wniósł zastrzeżenia do sposobu 

wykonania tynków zewnętrznych oraz elewacji i chodnika z kostki brukowej. 

 Radny Andrzej Malec zgłosił konieczność posypania skrzyżowania drogi powiatowej  

w kierunku Piotrkowic z trasą E-7.  

 Pan Stanisław Zięba, członek zarządu Stowarzyszenia LGD odniósł się do 

nieporozumienia jakie miało miejsce na ostatniej sesji Rady,  gdzie błędnie podał datę 

składania wniosków o pozyskanie środków w ramach programu Leader. Wyjaśnił, że jest 

członkiem zarządu i na jednym z posiedzeń ustalono, że wnioski należy składać do  10 

stycznia 2010 roku roku, a później władze stowarzyszenia zmieniły datę na 28 grudnia 2009 

roku. Z gminy Wodzisław złożono dwa wnioski. Obecnie nie ma kompetentnej osoby do 

weryfikacji dokumentów. 

 Wójt wyjaśnił, że wnioski oceniają pracownicy LGD, a ostateczna decyzja o przyjęciu 

wniosku zależy od władz stowarzyszenia.  

 Sołtys wsi Przewody zwrócił się członka zarządu Stowarzyszenia LGD pana 

Stanisława Zięby i stwierdził, że z przedstawionych wyjaśnień wynika, że nie wiadomo kto 

ostatecznie rządzi w stowarzyszeniu- biuro czy zarząd.  

  Sołtys wsi Piotrkowice zgłosił potrzebę odmulenia mostu w Piotrkowicach.  

 

Ad.7. Podjęcie uchwał w sprawach.  

 

Przewodnicząca Rady  poinformowała, że przedmiotowe projekty uchwał były 

omawiane na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów                                            

i otrzymały pozytywną opinię ( opinia stanowi załącznik Nr 7  do protokołu). 

  

a) projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie gminy na 2009 rok przedstawiła 

Skarbnik Gminy ( projekt stanowi załącznik Nr 8  do protokołu). 

Sołtys wsi Przewody pytał, czy Marszałek Województwa przekazał środki na wszystkie straże 

działające na terenie gminy czy ze wskazaniem na OSP Mierzawa. 
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Wójt wyjaśnił, że środki przekazano tylko na OSP Mierzawa, z przeznaczeniem na 

dofinansowanie zakupu samochodu pożarniczego.  

Więcej pytań ani uwag nie było.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie – 15 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła podjęcie uchwały Nr XXXII/206/09 w sprawie 

zmian budżetu i w budżecie gminy na 2009 rok. 

 

b) projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie gminy na 2009 rok, rok 

przedstawiła Skarbnik Gminy ( projekt stanowi załącznik Nr 9  do protokołu). 

Pytań ani uwag nie było.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie – 15 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła podjęcie uchwały Nr XXXII/207/09 w sprawie 

zmian budżetu i w budżecie gminy na 2009 rok. 

 

c) projekt uchwały w sprawie przystąpienia do Projektu inwestycyjnego pod nazwą „e-

świętokrzyskie Rozbudowa Infrastruktury Informatycznej JST” i zabezpieczenia wkładu 

własnego, przedstawiła Przewodnicząca Rady Gminy  ( projekt stanowi załącznik Nr 10  do 

protokołu). 

Pytań ani uwag nie było.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie – 15 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła podjęcie uchwały Nr XXXII/208/09 w sprawie 

przystąpienia do Projektu inwestycyjnego pod nazwą „e-świętokrzyskie Rozbudowa 

Infrastruktury Informatycznej JST” i zabezpieczenia wkładu własnego. 

 

d) projekt uchwały w sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy Wodzisław  przedstawiła 

Przewodnicząca Rady Gminy  ( projekt stanowi załącznik Nr 11  do protokołu). 

Pytań ani uwag nie było.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się większością głosów- 11 za, 3 przeciw, 1 

wstrzymujący się, w głosowaniu jawnym. Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła podjęcie 

uchwały Nr XXXII/209/09 w sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy Wodzisław.    

 

Radny Rady Powiatu Jędrzejowskiego pan Krzysztof Chmaruk odpowiedział na pytanie 

radnego Zbigniewa Kalety dot. dróg powiatowych. Wyjaśnił, że drogę Wodzisław – Gajówka 

planuje się  jest do odbudować w ramach środków z RPO. Na w/w zadanie ma być złozony 

wniosek.  Powiat wystąpi również o środki z rezerwy Ministerstwa Komunikacji. Odnośnie 

pozostałych odcinków tj. droga Wodacz- Kowalów Górny i Piotrkowice – Judasze 

poinformował, że Wójt Gminy wskazał w/w odcinki jako zadania w których gmina będzie 

partycypować w kosztach. Na koniec złożył wszystkim obecnym na sesji najserdeczniejsze 

życzenia z okazji zbliżającego się Nowego Roku.  

 Sołtys wsi Przewody zauważył, że z wcześniejszych informacji wynika, że powiat ma 

zagwarantowane środki z RPO, a dziś pan radny poinformował, że wniosek dopiero zostanie 

złożony.  
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 Pan Krzysztof Chmaruk wyjaśnił, że środki z Ministerstwa Komunikacji obniżą wkład 

własny powiatu oraz gminy. 

 

 Przewodnicząca Rady Gminy ogłosiła przerwę do godz. 11
30

. 

 

Ad. 8.   Debata na temat bezpieczeństwa publicznego. 

 

Na sesję przybyli zaproszeni goście tj. 

- Piotr Wrześniewski- Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Jędrzejowie, 

- Marzena Piórkowska – Zastępca Naczelnika Zastępca Naczelnika Wydziału Prewencji i 

Ruchu Drogowego, 

- Iwona Zapała – Rzecznik Prasowy KPP w Jędrzejowie, 

- Piotr Szewczyk- Kierownik Posterunku Policji w Wodzisławiu, 

- Dariusz Patyna- Asystent Kierownika Posterunku Policji w Wodzisławiu.  

 

Wójt Gminy powitał zaproszonych gości. Poinformował zebranych, że przybyli 

przedstawiciele policji zaprezentują informację na temat bezpieczeństwa na terenie powiatu 

oraz gminy. Dodał, że podobne spotkania odbyły się we wszystkich samorządach terenu  

powiatu. Prosił o zgłaszanie swoich uwag oraz problemów. 

 Głos zabrał Zastępca Komendanta Powiatowego Policji nadkomisarz Piotr 

Wrześniewski. Na wstępie powitał  uczestników debaty. Wprowadzając do tematu wyjaśnił 

sens  i ideę dzisiejszego spotkania, które ma polegać na wysłuchaniu uwag i spostrzeżeń dot. 

pracy policji.  

 Szczegółową informację na temat stanu bezpieczeństwa oraz działalności i osiągnięć 

policji powiatowej ze szczególnym uwzględnieniem posterunku policji w Wodzisławiu 

przedstawiła nadkomisarz Marzena Piórkowska ( informacja stanowi załącznik Nr 12 do 

protokołu).  

Informacja zawierała min. dane dot. : 

- ilości i typu przestępstw,  

- przemocy w rodzinie, 

- wykroczeń, 

- bezpieczeństwa w ruchu drogowym. 

Przypomniała, że na  debacie która  miała miejsce w gminie Wodzisław w dniu                              

16 października 2008 roku wnioskowano o zwiększenie ilości kontroli drogowych na terenie 

gminy. Wniosek ten jest realizowany. W 2009 roku gmina zleciła również 14 dodatkowych 

służb. Podsumowując informację zauważyła, że w porównaniu do lat ubiegłych, w gminie 

Wodzisław poprawił się stan bezpieczeństwa.  

Nadkomisarz Piotr Wrześniewski prosił o zgłaszanie wszystkich uwag dot. pracy miejscowej 

policji.  

 Radny Jan Koziara pytał, ile wykryto przestępstw związanych z kradzieżą bydła. Jako 

przykład podał zdarzenie jakie miało miejsce w Nawarzycach u państwa Wójcickich. Zwrócił 

uwagę, że gdyby patrole policji odbywały się w różnych godzinach poprawił by się stan 

bezpieczeństwa.  

 Asystent pan Dariusz Patyna odpowiedział, że bez współpracy społeczeństwa policja 

nie jest w stanie wykryć wielu przestępstw. Wyraził opinię, że właściciele gospodarstw 

nieodpowiednio zabezpieczają swoje mienie tj. bydło, trzodę chlewną czy sprzęt rolniczych 

co ułatwia kradzieże. Poinformował, że współpraca ze świadkami zdarzeń przynosi 

pozytywne efekty np. w Wodzisławiu dzięki informacji świadka, w ciągu 2 godzin schwytano 

sprawców kradzieży, czy po rozboju dzięki informacji natychmiast ustalono sprawców 



 6 

wszczęto postępowanie. Odnosząc się do patroli poinformował, że są one przeprowadzane na 

terenie całej gminy i nie można skupić się tylko na wybranym terenie.  

 Dyrektor Zespołu Szkół w Wodzisławiu pan Jerzy Kostyła prosił o uzupełnienie 

przedstawionej informacji o dane, czy sprawcami przestępstw i wykroczeń są mieszkańcy 

gminy czy osoby z zewnątrz.  

 Radny Zbigniew Kaleta pytał, czy dane statystyczne jakie zostały przedstawione są 

korzystne dla gminy i czy wpływ na to mają zgłoszenia anonimowe czy inne formy 

informacji. Radny pytał, czy schwytani sprawcy kradzieży czy rozboju ponoszą karę czy ze 

względu na małą szkodliwość czynu są od tego zwolnieni.  

 Pan Stanisław Zięba wyraził pozytywną opinię dot. działalności miejscowej policji.  

 Radna Zofia Jędrzczyk zgłosiła nieodpowiednie zachowanie dzielnicowego podczas 

interwencji przy sklepie w Niegosławicach. Poinformowała, że podczas kontroli sklepu 

policjant użył przemocy wobec nietrzeźwego klienta. 

 Asystent Dariusz Patyna wyjaśnił, że w sprawie wyprowadzenia nietrzeźwego 

mieszkańca Niegosławic interweniował właściciel sklepu. Zaprzeczył, że użyto przemocy, 

proszono jedynie o opuszczenie terenu sklepu. 

 Radna wyjaśniła, że są świadkowie zdarzenia którzy potwierdzą, że użyta została siła. 

Nadkomisarz Piotr Wrześniewski poinformował, że na każde nieodpowiednie zachowanie 

funkcjonariusza policji można zgłosić skargę, która będzie dogłębnie rozpatrzona.  

 Przewodnicząca Rady Gminy poruszyła temat pieszych poruszających się                          

w godzinach nocnych po drogach i ulicach gminy. Podejmowano w tym celu akcje 

profilaktyczne tj. rozdawanie odblasków. Apelowała aby ponownie podjąć akcję i wpłynąć na 

świadomość mieszkańców. 

 Radny Artur Oleksiak zwrócił uwagę, że akcje o których mówiła pani Przewodnicząca 

należy przede wszystkim wprowadzić w szkołach.  

 Asystent Dariusz Patyna zauważył, że dzieci i młodzież terenów wiejskich nie mają 

zorganizowanego czasu wolnego. Stąd częste przypadki spożywania alkoholu                                    

i przesiadywanie na przystankach czy przy sklepach. Często miejsca te są dewastowane                      

i zaśmiecane. 

 Radny Andrzej Malec zwrócił uwagę na niebezpieczeństwo tj. brak odpowiedniej 

widoczności,  jakie od wielu lat stwarza żywopłot rosnący na posesji pana Gondorowicza 

przy trasie E-7. Poinformował, że wielokrotnie interweniował w w/w sprawie jednakże ani 

policja, czy zarządzający drogą nie potrafią rozwiązać problemu.  

Radny pytał również, jak rozwiązana została sprawa pogryzionej przez psy dziewczyny. 

 Sołtys wsi Przewody zaproponował, aby młodzież, która niszczy przystanki w ramach 

profilaktyki i na własny koszt naprawiała szkody. 

 Radny Zbigniew Kaleta pytał, czy poprawiła się sytuacja kadrowa miejscowego 

posterunku. Stwierdził, że brak kadry powoduje, że interwencje załatwiane  są z dużym 

opóźnieniem.  

 Asystent Dariusz Patyna odnosząc się do pytania dot. pogryzionej dziewczyny 

wyjaśnił, że sprawa przeciwko właścicielowi psów trafiła do sądu. Pan ten nadal hoduje  psy, 

jednakże są to rasy nie wymagające zezwolenia.  Prowadzone jest również drugie 

postępowanie w sprawie fałszywych zeznań świadka zdarzenia.  

 Kierownik posterunku policji pan Piotr Szewczyk odnosząc się do tematu 

poruszonego przez radnego Zbigniewa Kaletę dot. zbyt małej liczby policjantów wyjaśnił, że 

posterunek nie ma pełnej, wymaganej obsady. Nie można dzielić służb tak aby 

funkcjonariusze byli dostępni w czasie dnia jak i w nocy. Stosowane są dyżury domowe,                

a  sytuacja kadrowa w najbliższym czasie nie poprawi się.  
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 Nadkomisarz Piotr Wrześniewski wyjaśnił, że komenda powiatowa dysponowała                             

7 wolnymi etatami, jednakże zostały one zredukowane.  W razie potrzeby komenda wysyła                

w teren dodatkowe patrole.  

 Radny Artur Oleksiak zauważył, że patrole kontrolujące pojazdy przy trasie E-7, przy 

skrzyżowaniu z drogą powiatową w kierunku Piotrkowic stwarzają zagrożenie w ruchu.  

 Kierownik posterunku policji wyjaśnił, że kontrole od dwóch lat  przeprowadzane są 

na polecenie komendanta powiatowego. Zostały do tego wyznaczone odpowiednie miejsca.  

 Przewodnicząca Rady Gminy zaproponowała, aby zakupić fotoradar, a dochody za 

wydane mandaty zasiliły by konto gminy. 

 Wójt wyraził opinię, że nie ma potrzeby kupowania w/w urządzenia. Gmina zakupiła 

skrzynki, które zostały zamontowane przy trasie E-7 dzięki którym,  zmniejszyła się liczba 

wypadków na trasie E-7. Stwierdził, że policja powinna w większym stopniu kontrolować 

inne drogi lokalne, a przede wszystkim powinna większą uwagę zwracać na poprawę 

bezpieczeństwa publicznego nie tylko w ruchu drogowym. Należy wspomagać pracę policji i 

interweniować w przypadku stwierdzenia łamania prawa.  

 Nadkomisarz Piotr Wrześniewski wyraził opinię, że podstawą bezpieczeństwa jest 

budowanie społeczeństwa obywatelskiego. Gmina Wodzisław ma duże terytorium i dlatego 

ważną rolę odgrywa współpraca z policją.  

Sołtys wsi Przewody poruszył temat naboru do policji . 

 Nadkomisarz Marzena Piórkowska wyjaśniał, że procedury oraz warunki przyjęć do 

policji określa komendant główny. W ostatnim czasie zmieniły się przepisy i procedury są 

prostsze jednakże ograniczono liczbę przyjęć. W skali kraju jest to 3000 etatów.  

 Zastępca Komendanta Powiatowego nadkomisarz Piotr Wrześniewski kończąc debatę 

zapewnił, że działania policji będą ukierunkowane na zgłoszone problemy. Poinformował, że 

kolejna debata odbędzie się pod koniec 2010 roku. Podziękował za zrozumienie i życzył 

sukcesów w nadchodzącym roku. 

 

Ad.9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.   

 

Wójt Gminy odnosząc się do wniosków i interpelacji : 

- radnego Zbigniewa Kalety dot. budowy kanalizacji Wodzisławia poinformował, że 

Marszałek Województwa Świętokrzyskiego obiecał, że zadanie zostanie zakwalifikowane w 

2010 roku. Obecnie inwestycja znajduje się na 17 miejscu listy rezerwowej. Po przetargach na 

zadania znajdujące się na liście podstawowej, będzie wiadomo jaką pozostałą kwotę można 

przeznaczyć na zadania z listy rezerwowej. Dodał, że gmina dysponuje aktualnymi 

podkładami geodezyjnymi i mapami. Po nowym roku złożony zostanie wniosek o wydanie 

pozwolenia na budowę.  

Odnośnie rewitalizacji rynku wyjaśnił, że naniesiono już projekt kanalizacji burzowej. Do 

końca lutego również złożony zostanie wniosek o wydanie pozwolenia na budowę.  

W sprawie dot. remontu dróg powiatowych poinformował, że nie znana jest dokładna wartość 

zadania odbudowa drogi Wodzisław – Gajówka. Jest obawa, że gmina będzie musiała 

partycypować w kosztach. Pozostałe wymienione przez radnego odcinki zostały zgłoszone, 

- radnego Artura Oleksiaka dot. – nieprawidłowego wykonania remontu świetlicy                            

w Konarach wyjaśnił, że zadanie objęte jest gwarancją przez okres trzech lat. Podwykonawca 

robót będzie zobligowany do ponownego wykonania niektórych prac. Podziękował  za 

zgłoszone uwagi.  

- radnego Andrzeja Malca dot. – posypania skrzyżowań przy drodze krajowej E-7 

poinformowała, że Zarząd Dróg Powiatowych zapewnił, że zadanie zostanie wykonane 

chociaż należy to do  kompetencji Krajowego Zarządu Dróg.  

 



 8 

Ad. 10. Sprawy różne.  

 

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła następujące pisma: 

- Biura Komunikacji Społecznej Urzędu Marszałkowskiego Województwa Świętokrzyskiego 

dot. zgłoszenia kandydatów do przyznania nagrody „Świętokrzyska Victoria” ( pismo stanowi 

załącznik Nr 13 do protokołu), 

- Towarzystwa Przyjaciół Wodzisławia dot. przywrócenia praw miejskich dla Wodzisławia             

( pismo stanowi załącznik Nr 14 do protokołu), 

- Posła na Sejm RP Przemysława Gosiewskiego dot. rozważenia wniosku TP Wodzisławia 

dot. przywrócenia praw miejskich ( pismo stanowi załącznik Nr 15 do protokołu), 

- Sołtysów Gminy Wodzisław dot. podwyższenia prowizji od zebranych  podatków ( pismo 

stanowi załącznik Nr 16 do protokołu).   

 

Radny Zbigniew Kaleta odnosząc się do wniosku TP Wodzisławia zauważył, że 

procedura przywrócenia praw miejskich będzie prostsza i nie będzie wymagać spełnienia 

wszystkich warunków takich jak przy nadaniu praw miejskich. Wodzisław  jako miasto 

będzie miało większe szanse na pozyskanie środków pomocowych. 

Przewodnicząca Rady Gminy zaproponowała aby przeprowadzić debatę wśród 

mieszkańców Wodzisławia. 

  Radny Artur Oleksiak wyraził opinię, że o przywrócenie praw miejskich powinni 

dążyć przede wszystkim radni Wodzisławia oraz sami mieszkańcy miejscowości. 

Wójt zapewnił, że w 2010 roku zorganizuje spotkanie z mieszkańcami w sprawie 

przywrócenia praw miejskich. Wyjaśnił, że według przepisów nie ma pojęcia przywrócenia 

praw, a nadanie. Dlatego też trzeba będzie jednak  przeprowadzić całą procedurę. 

Podziękował radzie za poparcie inicjatywy Towarzystwa.   

 

Sołtys wsi Judasze poruszył temat zniszczonej drogi Judasze – Zarzecze przez ciężki 

sprzęt dowożący nieczystości na nieruchomość pana Czarnego. Przypomniał, że sprawa ta 

była już wcześniej zgłaszana, a pan Czarny zapewnił, że naprawi drogę, jednakże nic do tej 

pory nie zrobiono.  

Wójt potwierdził, że było zapewnienie iż droga zostanie naprawiona. Jednakże brak 

działań ze strony pana Czarnego zobliguje go złożenia wniosku do sądu. Zwrócił uwagę, że 

gmina tak naprawdę nie jest prawnym właścicielem drogi.  

Pan Wójt na zakończenie dzisiejszej sesji podziękował za współpracę i pomoc w 

wypełnianiu obowiązków nas rzecz gminy. Życzył wszystkim obecnym zdrowia i 

pomyślności w nadchodzącym nowym roku.  

Do życzeń przyłączyła się Przewodnicząca Rady Gminy.  

 

Ad.11. Zamknięcie obrad sesji.  

 

Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady Gminy 

podziękowała wszystkim za udział w sesji i zamknęła obrady wypowiadając formułę –„ 

Wysoka Rado! – zamykam trzydziestą drugą, ostatnią w 2009 roku,  sesję Rady Gminy 

Wodzisław obecnej kadencji”. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

           Protokolant            Sekretarz obrad      Przewodniczący Rady Gminy 

   

 / Aleksandra Adamska   /             / Andrzej Roliński  /                  /  Iwona Pietras / 

 

 


